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Protokół Nr XXXVI/2018 

z XXXVI Sesji Rady Gminy Stanisławów 

w dniu 16 maja 2018 r. 

 

XXXVI Sesja Rady Gminy Stanisławów odbyła się w dniu 16 maja 2018 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Stanisławów i trwała od godz. 8.05 do godz. 9.05 (planowane 

rozpoczęcie godz. 8.00). Obrady prowadziła Elżbieta Król – Przewodnicząca Rady Gminy 

Stanisławów. 

W obradach udział wzięli: 

• Radni Gminy – 13 osób (nieobecni Radni: Sylwester Bąkowski i Wiesław Szponar), 

• Adam Sulewski – Wójt Gminy, 

• Władysław Sędzielski – Zastępca Wójta Gminy, 

• Danuta Słowik – Skarbnik Gminy, 

• Jadwiga Będkowska – Sekretarz Gminy, 

• Sołtysi wsi, 

• Kierownicy jednostek organizacyjnych, 

• inne osoby zaproszone. 

Listy obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1 
Otwarcia XXXVI Sesji Rady Gminy Stanisławów dokonała Elżbieta Król – 

Przewodnicząca Rady Gminy – powitała wszystkie osoby przybyłe na posiedzenie, 

a następnie poinformowała, że na sali jest obecnych 13 Radnych, co stanowi quorum 

wymagane do prawidłowego prowadzenia obrad. 

 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że jest to sesja nadzwyczajna oraz 

odczytała porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej pierwszeństwa 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 2409/1, położonej 

w miejscowości Stanisławów gm. Stanisławów. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością. 

6. Zamknięcie obrad. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2018. Zasygnalizował, 

że zmiana jest niezbędna do rozpoczęcia inwestycji polegającej na budowie drogi gminnej 

w miejscowości Retków. Po otwarciu ofert przetargowych najniższa oferta przewyższyła 

kwotę zarezerwowanych środków w budżecie, co spowodowało konieczność zwiększenia 

środków na tę inwestycję przesunięcie nastąpiło z bieżącego utrzymania dróg. Dodał, że jest 

informacja o przyznanym dofinasowaniu na budowę tej drogi, więc po jej wykonaniu 

i rozliczeniu, część środków wróci do budżetu. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała wprowadzenie uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2018 w punkcie 6, a zamknięcie obrad 

w pkt 7. 

Głosowanie: 13 głosów – za (głosowało 13 radnych). Zmiana została przyjęta. 
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 Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad po zmianach, który 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Stanisławów.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 

ustalenia ich przebiegu. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej pierwszeństwa  

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 2409/1, położonej 

w miejscowości Stanisławów gm. Stanisławów. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2018. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3 

 Sekretarz Gminy poinformowała, że przedmiotowa uchwała jest niezbędna do 

uzupełnienia złożonego wniosku o dofinasowanie inwestycji pn. przebudowa drogi w 

Stanisławowie ul. Ceglana. Gmina musi dostarczyć do Urzędu Marszałkowskiego uchwałę, 

która zalicza ulicę Ceglaną do kategorii drogi gminnej. Dodała, że jeśli powyższe nie zostanie 

spełnione, wówczas gmina może nie otrzymać dofinansowania. 

 Pani Dłuska – Redes – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej omówiła projekt 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Poinformowała, że w Gminie są 33 drogi gminne, z czego żadna z ulic w Stanisławowie się 

do nich nie zalicza. W związku z wnioskiem o dofinasowanie przebudowy ulicy Ceglanej w 

Stanisławowie, Wójt Gminy zwrócił się o przygotowanie projektu uchwały zaliczającej tę 

drogę do dróg gminnych. Przy tej okazji inne ulice zostaną zaliczone do kategorii dróg 

gminnych. Wykaz ulic stanowi Załącznik Nr 1 do uchwały. Zaznaczyła, że niektóre z tych 

ulic bierze się pod uwagę tylko w określonej w uchwale części. 

 Radny Ochman zgłosił wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej uchwały 

bez czytania.  

Głosowanie: 13 głosów – za (głosowało 13 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przedstawioną powyżej 

uchwałę. 

Głosowanie: 13 głosów – za (głosowało 13 radnych). Uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXXVI/293/2018 Rady Gminy Stanisławów z dnia 16 maja 2018 r. 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu. 

(uchwała stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 4 

 Pani Zagórska – pracownik Urzędu Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie 

sprzedaży w drodze bezprzetargowej pierwszeństwa nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 2409/1, położonej w miejscowości Stanisławów gm. Stanisławów. Dodała, że 

sprawa sprzedaży tej działki trwa już wiele lat i należy ją zakończyć. Wskazała ponadto, że 

chodzi o powiększenie nieruchomości przy ulicy Lubelskiej i Rynek na której znajduje się 

stary budynek. Wnioskujący zgodnie z ustaleniami wcześniej ma dokonać rozbiórki 

przylegających do budynku schodów, które wchodzą w pas drogowy. 

 Radny Kowalczyk zapytał, kto poniesie koszty rozbiórki schodów – wskazał, że to 

powinno być uregulowane. Dodał, że jest tam także skrzynka gazowa której należy zmienić 

lokalizację. 

 Pani Zagórska zapewniła, że przed podpisaniem aktu notarialnego zostanie 

sporządzona umowa regulująca powyższe kwestie. 
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 Radny Ochman zwrócił się z wnioskiem o nie podejmowanie uchwały, z uwagi na 

fakt, że nie zostało to szczegółowo omówione. Poprosił o przygotowanie projektu umowy, 

żeby Radni mogli się z nim zapoznać. Ponadto zwrócił uwagę, że w uchwale błędnie wpisana 

została powierzchnia działki. 

 Radna Król przypomniała, że sprawa trwa bardzo długo, jednak warto jeszcze 

przedyskutować szczegóły związane ze sprzedażą działki oraz należy zawrzeć w umowie 

wszystkie szczegóły dotyczące transakcji. 

 Radny Kraszewski stwierdził, że grunt trzeba sprzedać, jednak zanim to nastąpi należy 

dopracować wszystkie szczegóły. 

Radny Kowalczyk przypomniał, że zbliża się koniec kadencji, wiec warto zakończyć 

omawianą sprawę, jednak wcześniej należy zapoznać się z dokumentacją i propozycją 

umowy. 

Radny Książek poruszył sprawę modernizacji gruntów. 

Radny Ochman zgłosił wniosek o odrzucenie przedmiotowej uchwały i przeniesienie 

dyskusji na kolejne posiedzenia komisji i sesji.  

Głosowanie: 13 głosów – za (głosowało 13 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 

Ad. 5 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że do Rady Gminy wpłynęła skarga 

Mieszkańca Gminy na działalność Przewodniczącego Rady Gminy Stanisławów. Skargę 

należy zgodnie z właściwością przekazać do rozpatrzenia Wojewodzie Mazowieckiemu. 

 Radny Ochman zwrócił się z prośbą o możliwość zapoznania się z treścią skargi. 

 Sekretarz Gminy wyjaśniła, w jakiej sprawie została złożona skarga. 

 Radny Ochman zaproponował 5 minut przerwy podczas której Radni otrzymają 

kopię skargi. 

 Radny Kraszewski potwierdził, że Rada Gminy nie jest w tym przypadku władna do 

rozpatrywania przedmiotowej skargi. 

 Przewodnicząca Rady Gminy zaznaczyła, że sprawa opisana w skardze pojawiła się 

już we wcześniejszej skardze i była dyskutowana. Radni mieli możliwość zapoznania się z 

nagraniem z posiedzenia sesji. Następnie poddała pod głosowanie wniosek Radnego 

Ochmana. 

Głosowanie: 5 głosów – za, 4 głosy – przeciw, 4 głosy – wstrzymujące (głosowało 13 

radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przychylając się do propozycji Radnego Ochmana Przewodnicząca Rady Gminy 

o godz. 8.35 ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie. 

Obrady opuścił Radny Piotr Matusik, pomniejszając liczbę Radnych do 12 osób. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że wszyscy Radni zapoznali się z 

treścią skargi. 

 Nikt z Radnych nie zgłosił uwag do projektu uchwały w sprawie przekazania skargi 

zgodnie z właściwością. 

Radny Grula zgłosił wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej uchwały bez 

czytania.  

Głosowanie: 11 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 12 radnych). Wniosek został 

przyjęty. 

Do obrad dołączył Radny Piotr Matusik, zwiększając liczbę radnych do 13 osób. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi zgodnie z właściwością. 

Głosowanie: 12 głosów – za, 1 głos – wstrzymujący (głosowało 13 radnych). Uchwała 

została podjęta. 
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Uchwała Nr XXXVI/294/2018 Rady Gminy Stanisławów z dnia 16 maja 2018 r. 

w sprawie przekazania skargi zgodnie z właściwością. (uchwała stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu). 

 

Ad. 6 

 Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie zawarte w projekcie uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2018. Wskazała, że zabezpieczono za mało 

środków na wykonanie drogi w Retkowie i zmiany są po to, by zwiększyć kwotę na ten cel. 

 Radny Kraszewski zapytał, kiedy otrzymamy środki z dofinansowania? 

 Skarbnik Gminy odpowiedziała, że po wykonaniu inwestycji oraz jej ostatecznym 

odebraniu i rozliczeniu. 

Radny Kowalczyk zgłosił wniosek o poddanie pod głosowanie przedmiotowej 

uchwały bez czytania.  

Głosowanie: 13 głosów – za (głosowało 13 radnych). Wniosek został przyjęty. 

 Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2018. 

Głosowanie: 10 głosów – za, 3 głos – wstrzymujące (głosowało 13 radnych). Uchwała 

została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXXVI/295/2018 Rady Gminy Stanisławów z dnia 16 maja 2018 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Stanisławów na rok 2018. (uchwała stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu). 

 

Wójt Gminy poinformował o możliwości podpisania porozumienia z Gminami: Dobre 

i Strachówka oraz z GDDKiA dotyczącego wykonania projektu na budowę ścieżki rowerowej 

wzdłuż DK50. W przyszłych latach droga krajowa będzie modernizowana od Legacza do 

Rządzy i będzie wówczas wybudowana ścieżka rowerowa. Porozumienie ma dotyczyć 

odcinka od Rządzy do granicy. Gmina Strachówka i Łochów już wykonują dokumentację na 

budowę ścieżki rowerowej na swoim terenie. Wspólnie z Wójtem Gminy Dobre i Strachówka 

przystąpiono do rozmów z GDDKiA o połączenie planowanych ścieżek tak, aby tworzyły 

ciąg od Legacza do Łochowa. Dyrekcja Dróg Krajowych wstępnie przystała na omówiony 

pomysł pod warunkiem, że gminy sfinansują projekt brakującego odcinka ścieżki. Następnie 

Wójt zwrócił się do Radnych z prośbą o wyrażenie stanowiska, czy będzie możliwość 

realizacji tego zadania jeszcze w tym roku. Dodał, że koszt wspomnianego projektu to ok. 20 

tys. zł za 1 km ścieżki – w przypadku Gminy Stanisławów to łącznie ok. 8 km. 

 Radny Kraszewski zapytał o odcinek od Legacza do Ładzynia. 

 Wójt Gminy powiedział, że ten odcinek w tej chwili nie jest brany pod uwagę, 

ponieważ prace modernizacyjne będą odbywać się po drogiej stronie gminy. Zapewnił, że 

jeśli wystąpi taka możliwość to będzie się starał o wykonanie ścieżki również w kierunku 

Ładzynia. 

 Radna Uścińska i Radny Kraszewski uznali, że bardziej potrzebna jest ścieżka w 

kierunku Ładzynia. 

 Przewodnicząca Rady Gminy również opowiedziała się za budową ścieżki rowerowej 

do Ładzynia, ponieważ były w tej sprawie niejednokrotnie składane wnioski oraz tam jest 

więcej mieszkańców gminy, którzy rowerami przyjeżdżają do Stanisławowa. 

 Wójt Gminy stwierdził, że należy wykorzystać nadążającą się okazję i zapłacić tylko 

za projekt. Dodał, że jeśli po jednej stronie zostanie wykonany cały ciąg ścieżki, to w 

przyszłości GDDKiA na pewno szybciej zdecyduje o kontynuowaniu jej w stronę Mińska 

Mazowieckiego. 
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 Radna Król powiedziała, że być może trzeba przy okazji negocjować sprawę ścieżki w 

stronę Mińska Mazowieckiego. Uznała, że jak teraz zostanie druga strona, to już później nikt 

nie będzie chciał rozpoczynać jej wykonania. 

 Radny Ochman zaproponował, żeby Wójt jednocześnie podjął rozmowy z GDDKiA i 

Wójtem Gminy Mińsk Mazowiecki w sprawie ścieżki w stronę Ładzynia. Jednakże 

zaznaczył, że nie jest przeciwny wykonaniu ścieżki od Rządzy do granicy gminy. 

 Radny Kowalczyk zasygnalizował, że Radni muszą się zastanowić nad propozycją 

Wójta Gminy. Ponadto przypomniał, że kadencja dobiega końca i należy się zastanowić nad 

planowaniem kolejnych inwestycji. Dodał, że mieszkańcy Małego Stanisławowa od lat proszą 

o chodnik do Stanisławowa, gdzie do wykonania jest ok. 1 km, a Zarząd Dróg Wojewódzkich 

proponuje porozumienie i również wykonanie samego projektu przez gminę. 

 Radny Książek poruszył sprawę własności gruntów, na której planowane jest 

wykonanie ścieżki rowerowej. 

 Wójt Gminy powiedział, że jest możliwość podpisania porozumienia z gminami. 

Wskazał, że jest zwolennikiem wykonania tej ścieżki rowerowej i zapewnił, że jest gotowy do 

podjęcia rozmów z władzami Mińska Mazowieckiego i GDDKiA w sprawie ścieżki 

rowerowej w kierunku Mińska. Poprosił o podjęcie stanowiska, żeby była możliwość 

postawienia jasnej sprawy przez włodarzami gminy Strachówka i Dobre. 

 Radny Jurek uznał, że najpierw należy porozmawiać z przedstawicielami Mińska 

Mazowieckiego. 

 Radny Matusik zaproponował, aby nie podejmować od razu w tej sprawie stanowiska, 

choćby dlatego że nie przewiduje tego porządek dzisiejszych obrad. 

 Radna Król uznała, że propozycja Wójta została przedstawiona i Radni się nad nią 

zastanowią. 

 Radny Książek poprosił o informację dot. przebudowy drogi wojewódzkiej nr 637. 

 Wójt Gminy poinformował, że lada dzień będzie remontowany most w Okuniewie co 

wiąże się z utrudnieniami związanymi z jego zamknięciem. Następnie powiedział o otwarciu 

ofert na budowę przedszkola w Stanisławowie, gdzie spośród 4 firm najniższą ofertę 

zaproponowano w kwocie 6 448 000 zł oraz o otwarciu ofert na remont łazienek w szkole w 

Stanisławowie, gdzie najniższa oferta opiewa na kwotę 369 tys. zł. Ponadto podziękował za 

zwiększenie środków na wykonanie drogi w Retkowie oraz nawiązał do sprawy utworzenia 

dodatkowego oddziału przedszkolnego w Stanisławowie. Koszt szacunkowy funkcjonowania 

takiego oddziału to ok. 122 tys. zł + 9 tys. zł na dostosowanie sali. 

 Sołtys wsi Retków – Pan Rek również podziękował za umożliwienie rozpoczęcia 

budowy drogi w Retkowie. 

 Sołtys wsi Suchowizna poruszyła sprawę budowy drogi gminnej w tej miejscowości. 

 Radny Książek poruszył sprawę budowy drogi powiatowej w miejscowości 

Zawiesiuchy. Poprosił o informację w tej sprawie na następne posiedzenie. 

 

Ad. 7 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Elżbieta Król – Przewodnicząca 

Rady Gminy podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie XXXVI Sesji 

Rady Gminy Stanisławów. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Dorota Jerzak 

Spec. ds. obsługi Rady Gminy 

i działalności gospodarczej 


